
 

 

 

Interpellation  

avseende ”Grön Flagg” 

 till: ansvarigt kommunalråd 

Gävle kommun ligger långt fram på många områden i klimat- och miljöarbete, men samhället i stort 
behöver fortfarande öka både medvetande och kunskap samt gå till praktisk handling för att klara 
klimatmålen. Ungdomar och barn är ofta mycket engagerade i dessa frågor. Ett viktigt arbete görs på 
skolor och förskolor både med att utbilda och informera, och med att påverka sin egen klimat- och 
miljöpåverkan.  "Grön flagg" är en utmärkelse som förskolor och skolor redan kan få för det arbete 
de bedriver. Det verkar dock som om detta fått större genomslag på förskolor än på skolor. 

 

För fortsatt arbete och planering vill vi veta 

- hur många skolor respektive förskolor i Gävle Kommun är certifierade med Grön Flagg? 

- hur är fördelningen av Grön Flagg på skolornas respektive stadium samt på friskolor kontra  
  kommunala skolor (och förskolor)? 

- hur är trenden, ökande eller minskande? 

- finns det andra verksamheter i kommunen som är certifierad med grön flagg? 

- hur ser planeringen ut för att öka antalet verksamheter som certifieras med Grön Flagg? 

Anna Cullfors, Vänsterpartiet 


